

Asyad Shipping Company S.A.O.G  
("Asyad Shipping" or the "Company")

شركة أسياد للنقل البحري ش.م.ع.ع  
("أسياد للنقل البحري" أو "الشركة")

Date: 2 March 2026

التاريخ: ٢ مارس ٢٠٢٦م

Trading Code: ASCO

رمز التداول: ASCO

Dear Shareholders and Market Participants,

الأفاضل المساهمين والمشاركين في السوق،

**Subject: Asyad Shipping Company S.A.O.G update on the impact from recent regional developments**

الموضوع: تحديث شركة أسياد للنقل البحري ش.م.ع.ع بشأن تأثير التطورات الإقليمية الأخيرة

Asyad Shipping Company S.A.O.G is carefully monitoring the recent developments across the Middle East region. Currently the Company has five vessels located in the region and can confirm that they are safe. Asyad Shipping is working alongside the relevant authorities to monitor and assist the vessels, to maintain a safe location, and the safety of the personnel on-board.

تراقب شركة أسياد للنقل البحري ش.م.ع.ع بحرص التطورات الأخيرة المتلاحقة في منطقة الشرق الأوسط. تتواجد حالياً خمس من سفن الشركة في المنطقة، مع التأكيد على سلامتها. كما تعمل الشركة بالتنسيق مع السلطات المعنية في متابعة السفن وتقديم الدعم اللازم لها لضمان بقائها في مواقع آمنة، والحفاظ على سلامة أفراد طاقمها.

Additionally, the Company would like to confirm that, there is no direct impact on its profit and loss due to these vessels being on time-charter agreements.

علاوة على ذلك، تود الشركة التأكيد على عدم وجود أي تأثير مباشر على حساب الأرباح والخسائر الخاص بها نتيجة لهذه الأحداث، وذلك لكون هذه السفن لديها عقود للإيجار التشغيلي.

The Company remains well-positioned to manage the evolving situation and will provide updates should any material developments arise.

وتؤكد الشركة أنها ملتزمة بحرصها في إدارة الوضع الراهن بفعالية، كما ستوافيكم بأي مستجدات في حال حدوث أي تطورات جوهرية.

Best regards,  
Dr. Ibrahim Al Nadhairi  
Chief Executive Officer

مع أطيب التحيات،  
د. إبراهيم النظيري  
الرئيس التنفيذي

Enquiries:  
Investor Relations Asyad Shipping  
Email: [IR.Shipping@asyad.om](mailto:IR.Shipping@asyad.om)

للاستفسارات:  
علاقات المستثمرين أسياد للنقل البحري  
البريد الإلكتروني: [IR.Shipping@asyad.om](mailto:IR.Shipping@asyad.om)



Notes to Editors:

Asyad Shipping, listed on the Muscat Stock Exchange (MSX symbol: ASCO) is one of the leading players in deep-sea transportation, based in Oman. With its strategic geographical location, and one of the largest globally diversified fleets (approx. 90 vessels), the Company serves over 60 countries and is well positioned to supply high-growth markets, such as Asia, the Middle East and North Africa.

The Company has been operating for over 20 years and serves its blue-chip customers through its five business segments: Crude, Dry Bulk, Gas, Liner and Products.

ملاحظات للمحررين :

شركة أسياد للنقل البحري هي شركة عمانية مدرجة في بورصة مسقط) رمز التداول(ASCO) ، وتعد واحدة من الشركات الرائدة في مجال النقل البحري. ويفضل موقعها الجغرافي الإستراتيجي، تمتلك وتشغل الشركة واحد من أكبر الأساطيل المتنوعة القطاعات عالميًا (حوالي ٩٠ سفينة)، وتخدم الشركة أكثر من ٦٠ دولة، وهي في وضع منافس لتلبية احتياجات الأسواق ذات النمو العالي، مثل آسيا والشرق الأوسط وشمال أفريقيا.

تعمل الشركة لأكثر من ٢٠ عامًا، وتقدم خدماتها للعملاء الكبار من خلال خمس قطاعات أساسية للنقل البحري وهي: النفط الخام، والبضائع الجافة، والغاز، والحاويات، والمنتجات النفطية.